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Broj:0101- 170/2  
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  17. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 30. i 31. maja i 06., 07. i 08. juna 2011. godine u 
Velikoj sali Skupštine opštine Budva.  
 

Sjednica je počela u 10,45 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 

 
Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Jelenu Srzentić da mu 

pomaže u radu 17. sjednice SO Budva. 
 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan                                                        12.  Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido                                                           13.  Marotić Danijela 
3. Backović Mihailo                                                  14.  Mitrović-Milić Anita 
4. Vučetić Vesna                                                        15.  Nikolić Duško 
5. Vučković Nikola                                                    16.  Pejović Mijomir                                                
6. Gregović Jovan                                                      17.  Petković Ante 
7. Dapčević Branislava                                              18.  Popović Srđa 
8. Delić Radovan                                                       19.  Rađenović Krsto 
9. Duletić Srđan                                                         20.  Srzentić Jelena 
10. Đurić Marko                                                           21.  Stojanović Marina 
11. Zec M. Marko                                                  22.  Džaković Stevan   

                                
                                                                                                

     ODSUTNI ODBORNICI: 
 
1. Vujičić Božidar                                                      6.  Pinjatić Đorđe 
2. Vujović Đorđije                                                      7.  Pribilović Đorđije 
3. Vuković Marko                                                     8.  Tičić Milan 
4. Kotarac Tijana                                                        9.  Trnski Igor 
5. Mihović Rajko                                                            10. Hadžić Dragan  

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom.  
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine Budva,         
-  predloženi kandidat za potpredsjednika, 
-  glavna administratorka, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
- predstavnica obrađivača Lokalne studije lokacije „Komoševina I“ gospođa Dejana Lovrić, 
- predstavnici mjesnih zajednica i 
-  zamjenik direktora JZU Dom zdravlja- Budva, dr. Ranko Lakić. 
 

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
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Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Božidar 

Vujičić i Marko Vuković, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 
Odbornicima Đorđiju Vujoviću, Krstu Rađenoviću, Antu Petkoviću, Radovanu Deliću, Jovanu 

Gregoviću, Božidaru Vujičiću, Mijomiru Pejoviću i Tijani Kotarac dostavljeni su odgovori na odbornička 
pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   

 
Odbornik Krsto Rađenović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 

1.  „Da li je Opština Budva obezbijedila parking za 39 službenih automobila poslije radnog vremena i gdje se 
taj parking nalazi? Koliko je potrošeno goriva pojedinačno za svaki automobil i koliko košta servis 
pojedinačno za svaki automobil?“ 
 

Odbornik Mijomir Pejović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1.  „Kako je moguće da, u situaciji kada radnici 6 mjeseci ne primaju plate, nekome  
uopšte padne na pamet da organizuje koncert Eltona Džona za koji znamo da ne košta nekoliko stotina hiljada 
eura nego dolazimo do sedmocifrene brojke kada je u pitanju honorar pomenute zvijezde? Kako je moguće da 
je prioritet organizacija koncerta a nije prioritet isplaćivanje plata, da se ponovo opredjeljuje milionski iznos 
za Grad Teatar za neke egzibicionističke performanse a da se ne nađu sredstva za zaposlene?“ 

 
Predsjednik Opštine, Lazar Rađenović, je dao odgovor na dopunsko odborničko pitanje odbornika 

Mijomira Pejovića na samoj sjednici. 
 
Odbornik Božidar Vujičić je postavio dopunsko odborničko pitanje: 

1.  „Da li je neko iz DPS-a ili SDP-a, odnosno vladajuće koalicije, dao predlog na nacrt izmjena i dopuna 
DUP-a „Budva-centar“ kojim se na lokaciji gdje treba da počne da se gradi spratna garaža do kraja godine, 
predviđa druga namjena?“ 

 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Stevan Džaković, Vido Anđus, Ante 

Petković, Krsto Rađenović, Mijomir Pejović, Jovan Gregović, Božidar Vujičić i Branislava Dapčević. 
 
Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 

1. „Koliko je građevinskih dozvola, osim dozvole sinovima Miomira Mugoše, potpisano u Kabinetu 
predsjednika Opštine, i koje su to ponaosob?“ 

2. „Da li je tačno da neki zaposleni koji su na Budžetu Opštine Budva primaju redovno svakog mjeseca 
plate preko nekih cesija ili dugovanja prema Opštini, kao na primjer glavni administrator?“ 

 
Odborničko pitanje odbornika Vida Anđusa glasi: 

1. „Da li je slobodan ulaz građanima i posjetiocima na svim plažama koje imaju hotelski status na 
teritoriji MZ Sveti Stefan?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase: 

1. „Šta će Opština Budva i inspekcijski organi preduzeti protiv ljudi koji puštaju preglasnu muziku 
(lokali, čamci sa ozvučenjem) i da li smo ove godine spremni da nešto preduzmemo da se to ne bi 
dešavalo?“ 

2. „Šta se dešava sa zaobilaznicom oko grada, jer je Vlada Crne Gore rekla da će to biti prioritetno? Da li 
su se opštinski organi interesovali kod republičkih po ovom pitanju?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 

1. „Da li je još na snazi Odluka o zabrani izvođenja radova u I zoni od 15. maja, s obzirom da su započeti 
zemljani radovi na Svetom Stefanu na samoj plaži?“ 

2. „Koliko košta put za Krapinu i ko je bio nadzorni organ? Takođe, dostaviti tendersku dokumentaciju i 
projekat tog puta.“ 
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Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 
     1.   „U kojoj fazi je izrada Prostorno-urbanističkog plana i kome je dodijeljena izrada tog plana? Kada će  

se ovaj plan naći na dnevnom redu Skupštine opštine Budva?“ 
3. Dostaviti građevinsku dozvolu za objekat „Tre Cane“, s obzirom da se spratnost objekta ne podudara  
sa planskim rješenjem DUP-a „Budva-centar“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 

1. „Koliko je Opština Budva isplatila jednokratnih socijalnih pomoći u 2010. godini?“ 
2. „Jesu li uklonjene sve privremene lokacije koje nisu ušle u Plan za 2011. godinu?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 

      1.   „Da li je tačno da je Opština Budva ušla u izgradnju TQ centra Plaza bez saglasnosti Skupštine opštine 
 Budva, kao i da li je tačno da je i tender za izgradnju tog objekta raspisan u momentu kada nije postojala 
detaljna razrada plana za tu parcelu?“ 
      2.   „Da li je tačno da se Opština Budva zadužila na iznos od skoro 11.000.000,00 eura kod nekoliko 
banaka na ime preuzetih garancija bez saglasnosti Skupštine opštine Budva, i šta je Opština  Budva za taj 
iznos dala bankama kao garanciju da će se taj novac vratiti?“ 
 

Odborničko pitanje odbornice Branislave Dapčević glasi: 
1.  „Šta je sa DUP-om „Babin Do“ i dokle se stiglo sa izradom, kad možemo očekivati usvajanje na 

Skupštini?“ 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigla odbornica Tijana 
Kotarac, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 14. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 22. i 23. februara 2011. godine, o Zapisniku sa 15. sjednice 
Skupštine opštine Budva, koja je održana 7. aprila 2011. godine i o Zapisniku sa 16. sjednice Skupštine 
opštine Budva, koja je održana 27. aprila 2011. godine. 

 
Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 14. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 22. i 23. 

februara 2011. godine. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 - dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  14. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,  

KOJA JE ODRŽANA  22. I 23. FEBRUARA 2011. GODINE 
 
 Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 15. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 7. aprila 
2011. godine. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 - dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  15. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
KOJA JE ODRŽANA 7. APRILA 2011. GODINE. 

 
 Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 16. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 27. aprila 
2011. godine. 
 

 



 

 

 

5 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 - dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  16. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
KOJA JE ODRŽANA 27. APRILA 2011. GODINE. 

 
Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

        
Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom zavedenim pod br. 0101-192/1 od 30.05.2011. godine 

dostavio predsjedniku Skupštine predlog o povlačenju sledeće tačke dnevonog reda: 
           -Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 1 u bloku 
14 prema DUP-u Dubovica (Kotarac Ivan). 

 
Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, je dao kratko 

obrazloženje ovog predloga. 
 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
           - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 1 u bloku 
14 prema DUP-u Dubovica (Kotarac Ivan) 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 - osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7- sedam odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. 1 u bloku 14 prema DUP-u Dubovica (Kotarac Ivan) 

 
Klub odbornika SNP-a, je dopisom br. 0101-186/1 od 26.05.2011. godine dostavio predsjedniku 

Skupštine,  Predlog za dopunu dnevnog reda i to: 
    - Predlog Zaključka Skupštine opštine Budva 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Zaključka Skupštine opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 - dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Zaključka Skupštine opštine Budva 
 

Odbor za Statut i propise, je dopisom br. 0101-171/2 od 26.05.2011. godine, u skladu sa članom 142 
Poslovnika, dostavio predsjedniku Skupštine,  Predlog za dopunu dnevnog reda i to: 

    - Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 - dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 
 

 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red.  
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 - dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje potpredsjednika Opštine; 
2. Predlog  Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika Opštine Budva i radu 

organa lokalne uprave i službi za 2010. godinu; 
3. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Komoševina I”; 
4. Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana “Rozino 2” 
5. Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta;  
6. Predlog Odluke o lokalnim komunalnim taksama; 
7. Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa; 
8. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program privremenog korišćenja reklamnog prostora 

na teritoriji Opštine Budva JP „Mediteran reklame“ Budva; 
9. Predlog Opšteg plana zaštite od štetnog dejstva voda za vode od značaja za Opštinu Budva za 

period od 2010 do 2016. godine; 
10. Predlog Odluke o načinu i uslovima posredovanja pri izdavanju soba i drugih kapaciteta 

turistima na utvrđenom prostoru;  
11. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP „Pogrebne usluge“ Budva; 
12. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP „Parking servis“ Budva; 
13. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti 

Opštine Budva za 2011. godinu; 
14. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju KSJP “Budva” Budva; 
15. Predlog Odluke o dopuni Plana postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu; 
16. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 1  
     u bloku 3 DUP Dubovica (Skupština stanara I proleterska br.5); 
17. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi  formiranja urbanističke parcele broj 2 
        u bloku 10 prema DUP-u Dubovica (Karadžić Danica); 
18. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi  formiranja urbanističke parcele broj 2  
      u bloku 10 prema DUP-u Dubovica (Marjanović Zoran); 
19. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 2  
       u bloku 10 prema DUP-u Dubovica (Nikolić Miladin); 
20. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 5 u bloku  
      28 u skladu sa DUP-om Potkošljun („B.S.A. Monte“ d.o.o. Budva); 
21. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 52  DUP 

Skočiđevojka (Liden Aleksandar); 
22. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 2  
      u bloku 19 DUP Podkošljun (Vukićević Jovo); 
23. Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (katastarska 

parcela 1794 KO Kuljače ); 
24. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine za zaključenje vansudskog poravnanja 

radi izvršenja Odluke o davanju stana na korišćenje br. 08-381/2-80, od 07.08.1980. godine; 
25. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi izgradnje 

stanova solidarnosti (0101-239/1 od 31.07.2006. i 0101-108/1 od 16.03.2009. godine); 
26. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju uslova radi odabira partnera za zajedničku 

izgradnju stambenog objekta; 
27. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 

parcele br. 0101-235/1 od 14.05.2010. godine; 
28. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. UP 5 u 

skladu sa LSL Stambeno turistička zona Rijeka Reževića („KOEM“ d.o.o. Budva); 
29. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. UP 6 u 

skladu sa LSL Stambeno turistička zona Rijeka Reževića („ARTEKS-M“ d.o.o. Budva); 
30. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. UP 3 i 

UP 2 u skladu sa LSL Stambeno turistička zona Rijeka Reževića (VALDAN d.o.o. Budva); 
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31. Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora „BSP“ d.o.o. Budva (Medin 
Đorđe); 

32. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora „BSP“ d.o.o. Budva (Vukašin 
Marković);  

33. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva (Veselin 
Marković); 

34. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva (Mijomir 
Pejović); 

35.  Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva (Zec 
Miroslav); 

36. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
37. Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva  
     (Lazar Rađenović); 
38. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju  
      JU «Muzeji, galerija i biblioteka» za 2010. godinu; 
39. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU «Muzeji, galerija i 

biblioteka» za 2011. godinu;  
40.   Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju  
       JU «Grad teatar» za 2010. godinu; 
41. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju  
      JU  Spomen dom «Crvena komuna» za 2010. godinu; 
42. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU Spomen dom 

«Crvena komuna» za 2011. godinu; 
43. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju 
      JU  Spomen dom «Reževići» za 2010. godinu; 
44. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU Spomen dom 

«Reževići» za 2011. godinu; 
45. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju 
     JP “Mediteranski sportski centar” za 2010. godinu; 
46. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP „Mediteranski 

sportski centar“ za 2011. godinu;  
47. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju 
      JP Sportsko rekreativni centar „Budva“ za 2010. godinu; 
48. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP Sportsko 

rekreativni centar „Budva“ za 2011. godinu 
49. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Mediteran reklame“ za 2010. 

godinu; 
50. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP „Mediteran 

reklame“ Budva za 2011. godinu; 
51. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Vodovod i kanalizacija“ Budva,  
      za 2010. godinu; 
52. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP „Vodovod i 

kanalizacija“ Budva za 2011. godinu; 
53. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP „Budva“ Budva za 2010. godinu; 
54. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan KSJP „Budva“ Budva za 2011. 

godinu; 
55. Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju JP „Parking servis“ Budva, za 2010. 

godinu; 
56. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP „Parking servis“  

Budva za 2011. godinu; 
57. Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju JP „Pogrebne usluge“ Budva za 2010. 

godinu; 
58. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Poslovno-finansijski plan JP „Pogrebne usluge“ 

Budva za 2011. godinu; 
59. Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju i Završnog računa „Budva Holding“ 

d.o.o. Budva, za 2010. godinu; 
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60. Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju i Završnog računa „Adriatic Holding“ 
d.o.o. Budva, za 2010. godinu; 

61. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i finansijskom poslovanju 
„Turističke organizacije opštine Budva“ za 2010. godinu;  

62. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan „Turističke 
organizacije opštine Budva“ za 2011. godinu; 

63. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta „Turističke organizacije 
opštine Budva“; 

64. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2010. godinu Društva za konsalting i 
inžinjering „Budva- Sveti Stefan- Petrovac“ d.o.o. Budva; 

65. Razmatranje Godišnjeg izvještaja o radu Područne jedinice Uprave policije u Budvi za 2010. 
godinu; 

66. Razmatranje Analize realizacije plana rada za 2010. godinu, JZU Dom zdravlja Budva; 
67. Predlog Zaključka Skupštine opštine Budva; 
68. Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja. 

 
 

 1. 
   Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
imenovanje potpredsjednika Opštine 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, koji je dao kratko obrazloženje. 
  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
  
  Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanje razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, 

Mihailo Backović, Božidar Vujičić i Srđa Popović. 
  
 Odbornik Srđa Popović je, u ime Kluba odbornika DPS-a i SDP-a, istakao da će odbornici ovih partija 
jednoglasno podržati usvajanje ovog akta. 
 
   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje potpredsjednika 
Opštine. 
  

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” su 
bila 3- tri odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE POTPREDSJEDNIKA OPŠTINE 
 

2. 
Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog   Zaključka o prihvatanju Izvještaja o 

radu predsjednika Opštine Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 2010. godinu 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, šef 
Kabineta predsjednika Opštine Budva. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor 
za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni 
odbornicima. 
 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Božidar Vujičić, 
Mijomir Pejović, Ante Petković, Branislava Dapčević, Jelena Srzentić, Mihailo Backović, Krsto Ljubanović i 
Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; 



 

 

 

9 

Rajka Špadijer, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti; Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije; Aco Ognjenović, sekretar Sekretarijata za komunalno-stambene poslove; Novak 
Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine i  Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
 

U 13,52 časova, predsjedavajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 16,00 časova. 
 

(Pauza je trajala od 13,52 časova do 16,20 časova) 
 

Nakon završene pauze, nastavljen je rad.  
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan                                                          11.  Marotić Danijela 
2. Anđus Vido                                                             12.  Mitrović Milić-Anita 
3. Vujičić Božidar                                                       13.  Nikolić Duško 
4. Vuković Marko                                                       14.  Pejović Mijomir 
5. Dapčević Branislava                                               15.  Petković Ante 
6. Delić Radovan                                                        16.  Popović Srđa 
7. Duletić Srđan                                                          17.  Rađenović Krsto 
8. Zec M. Marko                                                         18.  Srzentić Jelena 
9. Kotarac Tijana                                                         19.  Stojanović Marina 
10. Ljubanović Krsto                                                     20.  Džaković Stevan   

      
                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 

  
1. Backović Mihailo                                                        7.  Mihović Rajko 
2. Vujović Đorđije                                                           8.  Pitanjić Đorđe 
3. Vučetić Vesna                                                              9.  Pribilović Đorđije 
4. Vučković Nikola                                                         10. Tičić Milan 
5. Gregović Jovan                                                           11.  Trnski Igor 
6. Đurić Marko                                                               12.  Hadžić Dragan 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 
  Nastavljena je diskusija povodom ove tačke dnevnog reda. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Jovan 
Gregović, Mihailo Backović i Vesna Vučetić, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika Opštine 
Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 2010. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU PREDSJEDNIKA OPŠTINE BUDVA I 
RADU ORGANA LOKALNE UPRAVE I SLUŽBI ZA 2010. GODINU 

 
 

3. 
Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 

lokacije “Komoševina I” 
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 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Milena Marović, v.d. 
direktora Agencije za planiranje prostora. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Ante Petković i Božidar Vujičić, a od 
ostalih prisutnih na sjednici je učestvovala Dejana Lovrić, predstavnica obrađivača Lokalne studije lokacije 
„Komoševina I“. 
     

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Komoševina I”. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE “KOMOŠEVINA I” 
 

4. 
Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna 

Detaljnog urbanističkog plana “Rozino 2” 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Milena Marović, v.d. direktora 
Agencije za planiranje prostora. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog 
plana “Rozino 2”. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA 
“ROZINO 2” 

 
5. 

            Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o naknadi za komunalno 
opremanje građevinskog zemljišta. 

 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije. 

 
 Na tekst Predloga Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta podneseni su: 

Amandmani od strane odbornika Božidara Vujičića, zavedeni pod brojem 0101-191/1 od 27.05.2011. godine i 
isti su dostavljeni odbornicima. Takođe je odbornicima dostavljeno Mišljenje predlagača akta – predsjednika 
Opštine u vezi navedenih amandmana, br. 001-922/2 od 27.05.2011. godine.    

   
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. Amandmane, 
podnesene od strane odbornika Božidara Vujičića, razmatrali su Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, 
privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Izvještaji ovih Odbora su dostavljeni 
odbornicima. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Božidar Vujičić,  

Ante Petković, Jovan Gregović, Mihailo Backović i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici je 
učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno izjasnila 

o amandmanima podnesenim od strane odbornika Božidara Vujičića. 
 
  Stavljen je na glasanje Amandman 1 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 1 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta,  
br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman 2 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 2 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta,  
br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman 3 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 3 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta,  
br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman 4 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 4 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta,  
br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman 5 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
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Amandman 5 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta,  
br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman 6 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 6 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta,  
br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman 7 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 
Amandman 7 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta, br. 0101-

191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman 8 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 8 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta, 
 br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman 9 na Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta, br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 17- 
sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 9 na Predlog odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta,  
br. 0101-191/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 

 
            Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio  da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 6- 
šest odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O NAKNADI ZA KOMUNALNO OPREMANJE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA 
 
   U 18,26 časova prekinut je rad 17. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 
će se zasijedanje nastaviti sjutra, 31.05.2011. godine sa početkom u 10,00 časova. 
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NASTAVAK 17. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 31. MAJA 2011. GODINE 
U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,30 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan                                                          10.  Zec M. Marko 
2. Anđus Vido                                                             11.  Ljubanović Krsto 
3. Backović Mihailo                                                   12.  Marotić Danijela 
4. Vučetić Vesna                                                          13.  Mitrović- Milić Anita 
5. Gregović Jovan                                                        14.  Nikolić Duško 
6. Dapčević Branislava                                               15.  Pejović Mijomir 
7. Delić Radovan                                                         16.  Petković Ante 
8. Duletić Srđan                                                           17.  Popović Srđa 
9. Đurić Marko                                                             18.  Srzentić Jelena 

     
                                                               19.  Stojanović Marina 

    
ODSUTNI ODBORNICI: 

                           
1. Vujičić Božidar                                                        7.  Pinjatić Đorđe 
2. Vujović Đorđije                                                      8.  Pribilović Đorđije 
3. Vuković Marko                                                       9.  Rađenović Krsto 
4. Vučković Nikola                                                     10. Tičić Milan 
5. Kotarac Tijana                                                        11. Trnski Igor 
6. Mihović Rajko                                                        12. Hadžić Dragan 

 
                                                      13.  Džaković Stevan 
 

   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 19 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

 
   Predsjedavajući je na predlog predsjednika Opštine predložio da se pređe na razmatranje 23., 27., 28., 
29. i 30. tačke dnevnog reda, što su odbornici prihvatili. 
 

23. 
Prešlo se na razmatranje dvadesettreće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava svojine na 

nepokretnosti putem javnog nadmetanja (katastarska parcela 1794 KO Kuljače ) 
 

   Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Zamjenica predsjedavajućeg je objavila da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Krsto 
Rađenović i Božidar Vujičić, tako da sjednici prisustvuje 21 odbornik. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Ante Petković, 
Krsto Ljubanović, Krsto Rađenović, Božidar Vujičić, Branislava Dapčević, Mihailo Backović i Danijela 
Marotić, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 Odbornik Mijomir Pejović je dao predlog da se odredi pauza, kako bi se sekretar Sekretarijata za 
zaštitu imovine uputio na lice mjesta i izvršio uvid u stanje opštinske imovine na terenu. 
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 Odbornici Ante Petković,  Krsto Rađenović i Mihailo Backović su predložili da se ova tačka dnevnog 
reda povuče sa današnjeg zasijedanja Skupštine, da se uradi Lokalna Studija Lokacije za ovo područje i da se 
obavijeste odbornici o tome ko izvodi pripremne radove.  
 Odbornica Branislava Dapčević je, u ime Kluba odbornika SDP-a, istakla da će odbornici ove partije 
podržati usvajanje ovog akta.  
 Predsjedavajući Krsto Ljubanović se složio da treba prethodno uraditi studiju lokacije, ali pošto se u 
konkretnom slučaju ne radi se o urbanom jezgru, već o selu,  predložio je da se ova Odluka usvoji. 
  
 Sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine Novak Klisić je dao pojašnjenje da je procedura sprovedena u 
skladu sa zakonom, da je izvršena procjena i da je dobijena saglasnost Vlade te da će poslije realizacije 
Odluke, Izvještaj o realizaciji biti podnesen Skupštini opštine. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Marko 
Vuković, tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti putem javnog 
nadmetanja (katastarska parcela 1794 KO Kuljače ). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14 – četrnaest odbornika, “protiv” su bila 6- šest 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA SVOJINE NA NEPOKRETNOSTI PUTEM JAVNOG  
NADMETANJA (KATASTARSKA PARCELA 1794 KO KULJAČE ) 

 
27. 

Prešlo se na razmatranje dvadesetsedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 
prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 0101-235/1 od 14.05.2010. 
godine. 

 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 

 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 
formiranja urbanističke parcele br. 0101-235/1 od 14.05.2010. godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI 
FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE BR. 0101-235/1 OD 14.05.2010. GODINE 

 
28. 

Prešlo se na razmatranje dvadesetosme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 
nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. UP 5 u skladu sa LSL Stambeno turistička zona 
Rijeka Reževića („KOEM“ d.o.o. Budva) 
 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. UP 5 u skladu sa LSL Stambeno turistička zona Rijeka Reževića („KOEM“ 
d.o.o. Budva). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE BR. UP 5 U SKLADU SA LSL STAMBENO TURISTIČKA ZONA RIJEKA 

REŽEVIĆA („KOEM“ D.O.O. BUDVA) 
 

29. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetdevete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 

nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. UP 6 u skladu sa LSL Stambeno turistička zona 
Rijeka Reževića („ARTEKS-M“ d.o.o. Budva) 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Božidar Vujičić. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. UP 6 u skladu sa LSL Stambeno turistička zona Rijeka Reževića („ARTEKS -
M“ d.o.o. Budva). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BR. UP 6 U SKLADU SA LSL STAMBENO TURISTIČKA ZONA RIJEKA 
REŽEVIĆA („ARTEKS-M“ D.O.O. BUDVA) 

 
30. 

Prešlo se na razmatranje tridesete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 
nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. UP 3 i UP 2 u skladu sa LSL Stambeno turistička 
zona Rijeka Reževića (VALDAN d.o.o. Budva) 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
     

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. UP 3 i UP 2 u skladu sa LSL Stambeno turistička zona Rijeka Reževića 
(VALDAN d.o.o. Budva). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
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ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE BR. UP 3 I UP 2 U SKLADU SA LSL STAMBENO TURISTIČKA ZONA RIJEKA 

REŽEVIĆA (VALDAN D.O.O. BUDVA) 
 

6. 
   Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o lokalnim komunalnim 
taksama 

          
   Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Ante Petković, Božidar Vujičić i 
Radovan Delić. 
  

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigla odbornica Tijana 
Kotarac, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 
    Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o lokalnim komunalnim taksama 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – odbornika odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O LOKALNIM KOMUNALNIM TAKSAMA 
 

7. 
Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa 

               
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih 
na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
             
   Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih”je bilo 4 - odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA 
 

8. 
Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

Program privremenog korišćenja reklamnog prostora na teritoriji Opštine Budva JP „Mediteran 
reklame“ Budva 

 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
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 Odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program privremenog 
korišćenja reklamnog prostora na teritoriji Opštine Budva JP „Mediteran reklame“ Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 –dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih”nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM PRIVREMENOG KORIŠĆENJA 
REKLAMNOG PROSTORA NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA JP „MEDITERAN REKLAME“ 

BUDVA 
 

9. 
Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Opšteg plana zaštite od štetnog dejstva 

voda za vode od značaja za Opštinu Budva za period od 2010 do 2016. godine 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik Predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Opšteg plana zaštite od štetnog dejstva voda za vode od značaja za 
Opštinu Budva za period od 2010 do 2016. godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 –dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih”nije bilo) usvojila 
 

OPŠTI PLAN ZAŠTITE OD ŠTETNOG DEJSTVA VODA ZA VODE OD ZNAČAJA ZA OPŠTINU 
BUDVA ZA PERIOD OD 2010 DO 2016. GODINE 

 
10. 

Prešlo se na razmatranje desete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o načinu i uslovima 
posredovanja pri izdavanju soba i drugih kapaciteta turistima na utvrđenom prostoru  
 

   Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. 
 
  Na tekst predloga akta podnijet je Amandman od strane predlagača akta, predsjednika Opštine, br. 001-
937/2 od 30.05.2011. i isti je dostavljen odbornicima. 

 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Amandman i Izvještaj ovog odbora je 
dostavljen odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Jovan Gregović, 
Marko Đurić, Božidar Vujičić, Krsto Ljubanović, Ante Petković i Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih na 
sjednici učestvovao je Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a.   
 

Odbornik Krsto Rađenović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati ovu Odluku. 
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Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o načinu i uslovima posredovanja pri izdavanju soba i 
drugih kapaciteta turistima na utvrđenom prostoru, uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  
Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač odluke postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu 
Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” 
su bila 4- četiri odbornika i “uzdržanih”nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O NAČINU I USLOVIMA POSREDOVANJA PRI IZDAVANJU SOBA I DRUGIH 
KAPACITETA TURISTIMA NA UTVRĐENOM PROSTORU 

 
U 14,25 časova, zamjenica predsjedavajućeg je odredila pauzu do 15,30 časova. 

 
(Pauza je trajala od 14,25 časova do 15,30 časova) 

 
Nakon završene pauze, predsjedavajući Krsto Ljubanović je utvrdio da ne postoji  kvorum za nastavak 

rada sjednice Skupštine i objavio da će se zasjedanje nastaviti u ponedeljak 06. juna 2011. godine.  
 
NASTAVAK 17. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 06. JUNA 2011. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,30 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan                                                          11.  Ljubanović Krsto 
2. Backović Mihailo                                                    12.  Marotić Danijela 
3. Vuković Marko                                                      13.  Mitrović-Milić Anita 
4. Vučetić Vesna                                                          14.  Mihović Rajko 
5. Dapčević Branislava                                               15.  Nikolić Duško 
6. Delić Radovan                                                        16.  Pejović Mijomir 
7. Duletić Srđan                                                           17.  Popović Srđa 
8. Đurić Marko                                                             18.  Rađenović Krsto 
9. Zec M. Marko                                                          19.  Srzentić Jelena  
10. Kotarac Tijana                                                     20.  Stojanović Marina 
   21.  Trnski Igor 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido                                                               6.  Petković Ante 
2. Vujičić Božidar                                                          7.  Pinjatić Đorđe 
3. Vujović Đorđije                                                        8.  Pribilović Đorđije 
4. Vučković Nikola                                                        9.  Tičić Milan 
5. Gregović Jovan                                                                10.  Hadžić Dragan 
       

                                                                        11.  Džaković Stevan 
 
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 21 odbornik od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

11. 
  Prešlo se na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
imenovanje direktora JP „Pogrebne usluge“ Budva 
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   Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno stambene poslove.  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanje razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Krsto Ljubanović. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP „Pogrebne 
usluge“ Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih”nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA  
JP „POGREBNE USLUGE“ BUDVA 

 
12. 

 Prešlo se na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
imenovanje direktora JP „Parking servis“ Budva 

 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno stambene poslove. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanje razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
         

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Stevan 
Džaković i Jovan Gregović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Krsto Ljubanović, a 
od ostalih prisutnih na sjednici učestvovao je Dimitrije Pejović, član Upravnog odbora JP „Parking servis“ 
Budva. 
           

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP „Parking 
servis“ Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih”je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA 
JP „PARKING SERVIS“ BUDVA      

 
13. 

Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2011. godinu 

           
   Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
  Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, 
Krsto Rađenović, Tijana Kotarac, Krsto Ljubanović i Radovan Delić, a od ostalih prisutnih na sjednici 
učestvovao je Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
     
 Odbornik Mijomir Pejović je, ispred Kluba odbornika SNP-a, istakao da će odbornici ove partije 
podržati usvajanje ovog akta. 
         

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o usvajanju Programa investicionih 
aktivnosti Opštine Budva za 2011. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” je bilo 2-
dva odbornika i “uzdržanih”nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O USVAJANJU PROGRAMA INVESTICIONIH 

AKTIVNOSTI OPŠTINE BUDVA ZA 2011. GODINU 
 

14. 
Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o osnivanju KSJP “Budva” Budva 
    
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno stambene poslove. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi.  

 
 Odbor za Statut i propise  razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih 
na sjednici je učestvovao je Đorđe Medin, direktor KSJP „Budva“. 
           

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju KSJP 
“Budva” Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih”nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU KSJP “BUDVA” BUDVA 
 

15. 
Prešlo se na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o dopuni Plana postavljanja 

privremenih objekata za 2011. godinu 
 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, šef  
Kabineta predsjednika Opštine Budva. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Savjet za zaštutu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Stevan Džaković, 
Jovan Gregović i Krsto Ljubanović. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o dopuni Plana postavljanja privremenih objekata za 2011. 
godinu 
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  Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 
“protiv”je bilo 2- dva odbornika i “uzdržanih”je bilo 2- dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DOPUNI PLANA POSTAVLJANJA PRIVREMENIH OBJEKATA ZA 2011. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje šesnaeste tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila 
da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  16., 
17., 18., 19., 20., 21. i 22. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po 
svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  16., 17., 18., 19., 20., 21. i 22. 

dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 –četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 16., 17., 18., 19., 20., 21. i 22. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 16., 17., 18., 19., 20., 21. i 22. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 1 u bloku 3 
DUP Dubovica (Skupština stanara I proleterska br.5); 
-Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi  formiranja urbanističke parcele broj 2 u bloku 10 
prema DUP-u Dubovica (Karadžić Danica); 
-Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi  formiranja urbanističke parcele broj 2 u bloku 10 
prema DUP-u Dubovica (Marjanović Zoran); 
-Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 2 u bloku 10 
prema DUP-u Dubovica (Nikolić Miladin); 
-Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 5 u bloku 28 u 
skladu sa DUP-om Potkošljun („B.S.A. Monte“ d.o.o. Budva); 
-Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 52  DUP 
Skočiđevojka (Liden Aleksandar); 
-Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 2 u bloku 19 
DUP Podkošljun (Vukićević Jovo). 
 
 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele broj 1 u bloku 3 DUP Dubovica (Skupština stanara I proleterska br.5) 
   

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE BROJ 1 U BLOKU 3 DUP DUBOVICA (SKUPŠTINA STANARA I PROLETERSKA BR.5) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi  formiranja urbanističke 

parcele broj 2 u bloku 10 prema DUP-u Dubovica (Karadžić Danica) 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI  FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BROJ 2 U BLOKU 10 PREMA DUP-U DUBOVICA (KARADŽIĆ DANICA) 
 
            Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi  formiranja 
urbanističke parcele broj 2 u bloku 10 prema DUP-u Dubovica (Marjanović Zoran) 
     

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI  FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE BROJ 2 U BLOKU 10 PREMA DUP-U DUBOVICA (MARJANOVIĆ ZORAN) 

  
           Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele broj 2 u bloku 10 prema DUP-u Dubovica (Nikolić Miladin) 
       

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE BROJ 2 U BLOKU 10 PREMA DUP-U DUBOVICA (NIKOLIĆ MILADIN) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 

parcele 5 u bloku 28 u skladu sa DUP-om Potkošljun („B.S.A. Monte“ d.o.o. Budva) 
       

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 5 U BLOKU 28 U SKLADU SA DUP-OM POTKOŠLJUN („B.S.A. MONTE“ D.O.O. BUDVA) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 

parcele 52  DUP Skočiđevojka (Liden Aleksandar) 
      

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 52  DUP SKOČIĐEVOJKA (LIDEN ALEKSANDAR) 

 
            Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. 2 u bloku 19 DUP Podkošljun (Vukićević Jovo) 
      

 Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
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ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE BR. 2 U BLOKU 19 DUP PODKOŠLJUN (VUKIĆEVIĆ JOVO) 

 
24. 

Prešlo se na razmatranje dvadesetčetvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja 
predsjedniku Opštine za zaključenje vansudskog poravnanja radi izvršenja Odluke o davanju stana na 
korišćenje br. 08-381/2-80, od 07.08.1980. godine 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine za zaključenje 
vansudskog poravnanja radi izvršenja Odluke o davanju stana na korišćenje br. 08-381/2-80, od 07.08.1980. 
godine 
 

Nakon obavljenog glasanja zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, 
“protiv” nije bilo i “uzdržanih”nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA PREDSJEDNIKU OPŠTINE ZA ZAKLJUČENJE  
VANSUDSKOG PORAVNANJA RADI IZVRŠENJA ODLUKE O DAVANJU STANA NA  

KORIŠĆENJE BR. 08-381/2-80, OD 07.08.1980. GODINE 
 

25. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetpete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi izgradnje stanova solidarnosti (0101-239/1 od 
31.07.2006. i 0101-108/1 od 16.03.2009. godine) 

 
   Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
    

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici:Krsto Rađenović i Stevan Džaković, a 
od ostalih prisutnih na sjednici učestvovao je Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
     
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prenosu prava na 
nepokretnosti radi izgradnje stanova solidarnosti (0101-239/1 od 31.07.2006. i 0101-108/1 od 16.03.2009. 
godine) 

 
  Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 –šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih”je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI 
 RADI IZGRADNJE STANOVA SOLIDARNOSTI  

(0101-239/1 OD 31.07.2006. I 0101-108/1 OD 16.03.2009. GODINE) 
 

26. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetšeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 

određivanju uslova radi odabira partnera za zajedničku izgradnju stambenog objekta 
 



 

 

 

24 

   Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
    

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Ljubanović i Mijomir Pejović, a 
od ostalih prisutnih na sjednici učestvovali su: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, 
predsjednik Opštine. 
 

Odbornik Mijomir Pejović je predložio da se za jednog od članova u komisiji odredi i predstavnik 
opozicije što je predsjednik Opštine, Lazar Rađenović, prihvatio. 
     
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju uslova radi odabira 
partnera za zajedničku izgradnju stambenog objekta 
 
  Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih”je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O ODREĐIVANJU USLOVA RADI ODABIRA PARTNERA ZA 
ZAJEDNIČKU IZGRADNJU STAMBENOG OBJEKTA 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetprve tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  31., 32., 33., 34., 35., 36. i 37. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. 
pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  31., 32., 33., 34., 35., 36. i 37. 

dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2 –dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 31., 32., 33., 34., 35., 36. i 37. dnevnog reda 

 
   Prešlo se na razmatranje 31., 32., 33., 34., 35., 36. i 37. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora „BSP“ d.o.o. Budva (Medin Đorđe); 
- Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora „BSP“ d.o.o. Budva (Vukašin Marković); 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva (Veselin Marković); 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva (Mijomir Pejović); 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva (Zec Miroslav); 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva (Lazar 
Rađenović). 
 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
  Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanje razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora „BSP“ 
d.o.o. Budva (Medin Đorđe) 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 
1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA ODBORA DIREKTORA „BSP“ D.O.O. 
BUDVA (MEDIN ĐORĐE) 

     
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora „BSP“ d.o.o. 

Budva (Vukašin Marković) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA ODBORA DIREKTORA „BSP“ D.O.O. BUDVA 
(VUKAŠIN MARKOVIĆ) 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Budva Holding“ 
d.o.o. Budva (Veselin Marković) 
     

 Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA „BUDVA HOLDING“ D.O.O. 
BUDVA (VESELIN MARKOVIĆ) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Budva Holding“ 

d.o.o. Budva (Mijomir Pejović) 
      

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 
 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA „BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA 

(MIJOMIR PEJOVIĆ) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. 
Budva (Zec Miroslav) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA „BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA 
(ZEC MIROSLAV) 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora „Budva Holding“ d.o.o. 
Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA „BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA 
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Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora „Adriatic 
Holding“ d.o.o. Budva (Lazar Rađenović) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA ODBORA DIREKTORA „ADRIATIC HOLDING“ 
D.O.O. BUDVA (LAZAR RAĐENOVIĆ) 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetosme tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila  

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  38. i 39.  
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  38. i 39. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2– dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 38. i 39. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 38. i 39. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU «Muzeji, 
galerija i biblioteka» za 2010. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU «Muzeji, galerija i 
biblioteka» za 2011. godinu.  
 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a ispred predstavnika predlagača bila je Mira Rađenović, 
dipl. pravnik u Sekretarijatu za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaj ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo 
Backović, Stevan Džaković, Tijana Kotarac, Krsto Rađenović, Srđa Popović i Krsto Ljubanović, a od ostalih 
prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Biljana Brajović - Pajković, 
direktorica JU «Muzeji, galerija i biblioteka». 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU «Muzeji, galerija i biblioteka» za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 –šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 
4- četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU «MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA» ZA 2010. GODINU 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JU «Muzeji, galerija i biblioteka» za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 –šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 
4- četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
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RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 
«MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA» ZA 2011. GODINU 

 
40. 

 Prešlo se na razmatranje četrdesete tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o 
radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU «Grad teatar» za 2010. godinu 
 
 Predlagač ovog akata je predsjednik Opštine, a ispred predstavnika predlagača bila je Mira Rađenović, 
dipl. pravnik u Sekretarijatu za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
  
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, Stevan 
Džaković, Krsto Ljubanović i Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici učestvovali su: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a; Merin Smailagić, direktor JU «Grad teatar» i Zlatko Dragović, sekretar Sekretarijata za 
planiranje i uređenje prostora. 
        

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU «Grad teatar» za 2010. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14 –četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 5- pet 
odbornika i “uzdržanih”nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU «GRAD TEATAR» ZA 2010. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje četrdesetprve tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  41. i 42. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  41. i 42. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14 –četrnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5– pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 41. i 42. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 41. i 42. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU  Spomen 
dom «Crvena komuna» za 2010. godinu; 
 - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU Spomen dom «Crvena 
komuna» za 2011. godinu. 
 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a ispred predstavnika predlagača bila je Mira Rađenović, 
dipl. pravnik u Sekretarijatu za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
  
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaj ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Jovan 
Gregović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Nikola 
Perazić, direktor JU Spomen dom «Crvena komuna». 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
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Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU  Spomen dom «Crvena komuna» za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 –petnaest odbornika, “protiv” je bilo 4- četiri 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 1- jedan odbornik) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JU  SPOMEN DOM «CRVENA KOMUNA» ZA 2010. GODINU 
            
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JU Spomen dom «Crvena komuna» za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 –petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih”je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 

SPOMEN DOM «CRVENA KOMUNA» ZA 2011. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje četrdesettreće tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 
radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  43. i 44. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  43. i 44. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 –dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 –petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5– pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 43. i 44. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 43. i 44. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU  Spomen 
dom «Reževići» za 2010. godinu; 
 -Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU Spomen dom 
«Reževići» za 2011. godinu. 
 
  Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a ispred predstavnika predlagača bila je Mira Rađenović, 
dipl. pravnik u Sekretarijatu za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Jovan Gregović, 
Mihailo Backović i Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a i Olivera Franović, direktorica JU Spomen dom «Reževići». 
          
 Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta. 
 
 Prije prelaska na glasanje povodom ovih tačaka dnevnog reda odbornici SNP-a i PZP-a su napustili 
Skupštinsko zasijedanje. 
 
   Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je, u 16,30 časova prekinuo rad 17. sjednice Skupštine opštine 
Budva zbog nedostatka kvoruma, i objavio da će se zasijedanje nastaviti sjutra, 07.06.2011. godine sa 
početkom u 13,00 časova. 
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NASTAVAK 17. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 07. JUNA 2011. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 13,15 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan                                                       11. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido                                                          12.  Marotić Danijela 
3. Vujičić Božidar                                                    13.  Mitrović-Milić Anita 
4. Vučetić Vesna                                                       14.  Nikolić Duško 
5. Dapčević Branislava                                             15.  Pejović Mijomir 
6. Delić Radovan                                                      16.  Popović Srđa 
7. Duletić Srđan                                                        17.  Rađenović Krsto 
8. Đurić Marko                                                         18.  Srzentić Jelena 
9. Zec M. Marko                                                       19.  Stojanović Marina 
10. Kotarac Tijana                                                  20.  Trnski Igor 
    21. Džaković Stevan 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Backović Mihailo                                                6.  Mihović Rajko 
2. Vujović Đorđije                                                    7.  Petković Ante 
3. Vuković Marko                                                     8.  Pinjatić Đorđe 
4. Vučković Nikola                                                   9.  Pribilović Đorđije 
5. Gregović Jovan                                   10.  Tičić Milan 

                                                               11.  Hadžić Dragan 
    
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 21 odbornik od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 
 Pošto je završena rasprava po tačkama 43. i 44. dnevnog reda, prešlo se na glasanje. Glasanje se vršilo 
pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU  Spomen dom «Reževići» za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 3- tri 
odbornika i “uzdržanih” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JU  SPOMEN DOM «REŽEVIĆI» ZA 2010. GODINU 
           
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JU Spomen dom «Reževići» za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2- 
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 

SPOMEN DOM «REŽEVIĆI» ZA 2011. GODINU 
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Prije prelaska na razmatranje četrdesetpete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 
radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  45. i 46. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  45. i 46. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 –dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4–četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 45. i 46. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 45. i 46. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JP 
“Mediteranski sportski centar” za 2010. godinu; 
 - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP „Mediteranski 
sportski centar“ za 2011. godinu. 

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a ispred predstavnika predlagača bila je Mira Rađenović, 
dipl. pravnik u Sekretarijatu za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
        

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik 
Mihailo Backović, tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Krsto 
Rađenović, Mihailo Backović i Srđa Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Ivan Ivanović, 
direktor JP „Mediteranski sportski centar“. 
          
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
  
  Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JP “Mediteranski sportski centar” za 2010. godinu; 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1- 
jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JP “MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR” ZA 2010. GODINU 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JP „Mediteranski sportski centar“ za 2011. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2- dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 

„MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ ZA 2011. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje četrdesetsedme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 
radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  47. i 48. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  
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Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  47. i 48. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 –dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5–pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 47. i 48. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 47. i 48. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JP Sportsko 
rekreativni centar „Budva“ za 2010. godinu; 
 - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP Sportsko rekreativni 
centar „Budva“ za 2011. godinu. 
 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a ispred predstavnika predlagača bila je Mira Rađenović, 
dipl. pravnik u Sekretarijatu za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
        

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JP Sportsko rekreativni centar „Budva“ za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JP SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR „BUDVA“ ZA 2010. GODINU 
         
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JP Sportsko rekreativni centar „Budva“ za 2011. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 

SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR „BUDVA“ ZA 2011. GODINU 
 
Prije prelaska na razmatranje četrdesetdevete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  49. i 50. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  49. i 50. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 –dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5–pet odbornika) prihvatila 

 
 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 49. i 50. dnevnog reda 
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 Prešlo se na razmatranje 49. i 50. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Mediteran reklame“ za 2010. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP  „Mediteran 
reklame“ Budva za 2011. godinu. 

 
 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj  razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaj ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Stevan Džaković 
i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Ljubica Strugar-Kovačević, direktorica JP  
„Mediteran reklame“ i Zlatko Dragović, sekretar Sekretarijata za planiranje i uređenje prostora. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Jovan 
Gregović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Mediteran 
reklame“ za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 5- pet 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU JP „MEDITERAN 
REKLAME“ ZA 2010. GODINU 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP  

„Mediteran reklame“ Budva za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2- dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP  

„MEDITERAN REKLAME“ BUDVA ZA 2011. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje pedesetprve tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 
predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  51. i 52. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  51. i 52. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 –dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 6–šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 51. i 52. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 51. i 52. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Vodovod i kanalizacija“ Budva, za 
2010. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP „Vodovod i 
kanalizacija“ Budva za 2011. godinu. 
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 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
  
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Krsto Rađenović i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a; Milenko Medigović, direktor JP „Vodovod i kanalizacija“ i Pero Bajković, 
predsjednik Upravnog odbora JP „Vodovod i kanalizacija“. 
 
          Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Vodovod i 
kanalizacija“ Budva, za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 6- šest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU JP „VODOVOD I 
KANALIZACIJA“ BUDVA, ZA 2010. GODINU 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 

JP „Vodovod i kanalizacija“ Budva za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 5- pet 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 1- jedan odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 

„VODOVOD I KANALIZACIJA“ BUDVA ZA 2011. GODINU 
 
Prije prelaska na razmatranje pedesettreće tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  53. i 54. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  53. i 54. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 –dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6–šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 53. i 54. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 53. i 54. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP „Budva“ Budva za 2010. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan KSJP „Budva“ Budva za 2011. godinu. 

 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene poslove. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Jovan Gregović, Krsto 
Rađenović, Božidar Vujičić, Radovan Delić i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Đorđe Medin, direktor KSJP „Budva“. 
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U 16,40 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 16,55 časova. 
 

(Pauza je trajala od 16,40 časova do 17,00 časova) 
 

 Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
 
1. Andrić Dušan                                                          12.  Marotić Danijela 
2. Anđus Vido                                                             13.  Mitrović-Milić Anita 
3. Vujičić Božidar                                                       14.  Mihović Rajko 
4. Vučetić Vesna                                                          15.  Nikolić Duško 
5. Gregović Jovan                                                        16.  Pejović Mijomir 
6. Dapčević Branislava                                                17.  Popović Srđa 
7. Delić Radovan                                                         18.  Rađenović Krsto 
8. Duletić Srđan                                                           19.  Srzentić Jelena 
9. Zec M. Marko                                                          20.  Stojanović Marina 
10. Kotarac Tijana                                                          21.  Trnski Igor 
11. Ljubanović Krsto                                                     22.  Džaković Stevan 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Backović Mihailo                                                      6.  Petković Ante 
2. Vujović Đorđije                                                         7.  Pinjatić Đorđe 
3. Vuković Marko                                                          8.  Pribilović Đorđije 
4. Vučković Nikola                                                        9.  Tičić Milan 
5. Đurić Marko                                                              10. Hadžić Dragan 

 
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP „Budva“ 
Budva za 2010. godinu 
         

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU KSJP „BUDVA“ BUDVA  
ZA 2010. GODINU 

           
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik 

Mihailo Backović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan KSJP „Budva“ 
Budva za 2011. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN KSJP „BUDVA“ BUDVA 

ZA 2011. GODINU 
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Prije prelaska na razmatranje pedesetpete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  55. i 56. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  55. i 56. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 –dvadesettri odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6–šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 55. i 56. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 55. i 56. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju JP „Parking servis“ Budva, za 2010. 
godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP „Parking servis“  
Budva za 2011. godinu. 
  
 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno stambene poslove. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor  za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
  
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Krsto 
Rađenović, Božidar Vujičić, Tijana Kotarac i Srđa Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovli: 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Dragan Liješević, direktor JP „Parking servis“. 
                  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju JP „Parking 
servis“ Budva, za 2010. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHAVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU JP „PARKING SERVIS“ 

BUDVA, ZA 2010. GODINU 
         
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JP „Parking servis“  Budva za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 

„PARKING SERVIS“  BUDVA ZA 2011. GODINU 
 
Prije prelaska na razmatranje pedesetsedme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  57. i 58. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  57. i 58. dnevnog reda. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 57. i 58. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 57. i 58. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju JP „Pogrebne usluge“ Budva za 2010. godinu 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Poslovno-finansijski plan JP „Pogrebne usluge“ Budva za 
2011. godinu. 
 
 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno stambene poslove. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor  za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

                
Odbornik Mijomir Pejović je iznio predlog da se nastavi rad današnje sjednice još pola sata, ili da se 

odredi pauza i nastavi rad nakon nje. 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, nije odredio pauzu i obavijestio je prisutne da se rad nastavlja do 

20h. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju JP „Pogrebne 
usluge“ Budva za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHAVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU JP „POGREBNE USLUGE“ 

BUDVA ZA 2010. GODINU 
            
   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Poslovno-finansijski plan JP 
„Pogrebne usluge“ Budva za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA POSLOVNO-FINANSIJSKI PLAN JP 

„POGREBNE USLUGE“ BUDVA ZA 2011. GODINU 
 

59. 
            Prešlo se na razmatranje pedesetdevete tačke dnevnog reda Predlog Zaključka o prihavatanju 
Izvještaja o poslovanju i Završnog računa „Budva Holding“ d.o.o. Budva, za 2010. godinu 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da će odbornici ove partije svoje 

pravo na diskusiju iskoristiti ćutanjem za govornicom. 
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 Odbornik Srđan Duletić je, u ime Kluba odbornika SDP-a, predložio da se odredi pauza za sastanak  
odborničkih klubova kako bi došli do dogovora. 

 
U 18,25 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 19,00 časova. 

 
(Pauza je trajala od 18,25 časova do 19,10 časova) 

 
 Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

 
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
 
12. Andrić Dušan                                                          12.  Marotić Danijela 
13. Anđus Vido                                                             13.  Mitrović-Milić Anita 
14. Vujičić Božidar                                                       14.  Mihović Rajko 
15. Vučetić Vesna                                                          15.  Nikolić Duško 
16. Gregović Jovan                                                        16.  Pejović Mijomir 
17. Dapčević Branislava                                                17.  Popović Srđa 
18. Delić Radovan                                                         18.  Rađenović Krsto 
19. Duletić Srđan                                                           19.  Srzentić Jelena 
20. Zec M. Marko                                                          20.  Stojanović Marina 
21. Kotarac Tijana                                                          21.  Trnski Igor 
22. Ljubanović Krsto                                                     22.  Džaković Stevan 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 
 

6. Backović Mihailo                                                      6.  Petković Ante 
7. Vujović Đorđije                                                         7.  Pinjatić Đorđe 
8. Vuković Marko                                                          8.  Pribilović Đorđije 
9. Vučković Nikola                                                        9.  Tičić Milan 
10. Đurić Marko                                                              10. Hadžić Dragan 

 
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
            

Nastavljena je diskusija povodom ove tačke dnevnog reda. 
 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Srđa Popović, Srđan 

Duletić, Jovan Gregović, Božidar Vujičić i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao 
Blažo Radoman, direktor „Budva Holding“ d.o.o. Budva. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju i Završnog 
računa „Budva Holding“ d.o.o. Budva, za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHAVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU I ZAVRŠNOG RAČUNA 

„BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA, ZA 2010. GODINU 
 

60. 
Prešlo se na razmatranje šezdesete tačke dnevnog reda Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja 

o poslovanju i Završnog računa „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva, za 2010. godinu 
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 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Mihailo 
Backović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić i Stevan Džaković, a 
od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Odbornik Božidar Vujičić je, ispred Kluba odbornika SNP-a, predložio da se zasjedanje Skupštine 
završi u 20h dok traje direktan radio prenos, i da se nastavi u nekim od narednih dana. 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je obavijestio da se zasijedanje nastavlja do 21h, s obzirom da je 
prihvaćen zahtjev za određivanje pauze. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihavatanju Izvještaja o poslovanju i Završnog 
računa „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva, za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHAVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU I ZAVRŠNOG RAČUNA 

„ADRIATIC HOLDING“ D.O.O. BUDVA, ZA 2010. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje šezdesetprve tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 
predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka 61., 62. i 63. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj 
tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  61., 62. i 63. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 –dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 6–šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 61., 62. i 63. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 61., 62. i 63. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i finansijskom poslovanju 
„Turističke organizacije opštine Budva“ za 2010. godinu;  
 - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan „Turističke organizacije 
opštine Budva“ za 2011. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta „Turističke organizacije opštine 
Budva“. 
 
  Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, Sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 
 

Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog Zaključka o 
prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i finansijskom poslovanju „Turističke organizacije opštine 
Budva“ za 2010. godinu i Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
„Turističke organizacije opštine Budva“ za 2011. godinu i Izvještaj ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta 
„Turističke organizacije opštine Budva“ i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima. 
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U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Božidar 
Vujičić, Mijomir Pejović, Stevan Džaković, Jovan Gregović, Krsto Rađenović, Krsto Ljubanović i Tijana 
Kotarac, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Jelena 
Rađenović, direktorica „Turističke organizacije opštine Budva“. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i 
finansijskom poslovanju „Turističke organizacije opštine Budva“ za 2010. godinu 
       

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O REALIZACIJI PROGRAMA RADA I 

FINANSIJSKOM POSLOVANJU „TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA“ ZA 2010. 
GODINU 

  
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
„Turističke organizacije opštine Budva“ za 2011. godinu 
   

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

„TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA“ ZA 2011. GODINU 
         

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta 
„Turističke organizacije opštine Budva“ 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENI STATUTA 

„TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA“ 
 

   U 22,00 časova prekinut je rad 17. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 
će se zasijedanje nastaviti sjutra, 08.06.2011. godine sa početkom u 09,00 časova. 
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NASTAVAK 17. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 08. JUNA 2011. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 09,35 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
                         

1. Andrić Dušan                                                         11.  Ljubanović Krsto 
2. Backović Mihailo                                                   12.  Marotić Danijela 
3. Vujičić Božidar                                                       13.  Mitrović-Milić Anita 
4. Vuković Marko                                                       14.  Mihović Rajko 
5. Vučetić Vesna                                                         15.  Nikolić Duško 
6. Dapčević Branislava                                               16.  Pejović Mijomir 
7. Delić Radovan                                                        17.  Popović Srđa 
8. Duletić Srđan                                                          18.  Rađenović Krsto 
9. Đurić Marko                                                            19.  Srzentić Jelena 
10. Kotarac Tijana                                                        20.  Stojanović Marina 

        21.  Trnski Igor 
 

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido                                                            6.  Petković Ante 
2. Vujović Đorđije                                                      7.  Pinjatić Đorđe 
3. Vučković Nikola                                                    8.  Pribilović Đorđije 
4. Gregović Jovan                                                      9.  Tičić Milan 
5. Zec M. Marko                                                        10. Hadžić Dragan 

                                                   11.  Džaković Stevan 
 

   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 21 odbornik od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 
   Odbornik Srđa Popović je predložio da se poslije 64. tačke dnevnog reda pređe na razmatranje 67. i 68. 
tačke. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog da se poslije 64. tačke razmatraju 67. i 68. tačka dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 14 –četrnaest odbornika, “protiv“ je bilo 7- 
sedam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) prihvatila 

 
Predlog da se poslije 64. tačke razmatraju 67. i 68. tačka dnevnog reda 

 
64. 

Prešlo se na razmatranje šezdesetčetvrte tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju 
Izvještaja o poslovanju za 2010. godinu Društva za konsalting i inžinjering „Budva- Sveti Stefan- 
Petrovac“ d.o.o. Budva 

 
 Predlagač ovog akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Marko 
Zec, tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 
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U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Branislava 
Dapčević, Mijomir Pejović i Mihailo Backović , a od ostalih prisutnih na sjednici učestvovao je Vukašin 
Marković, direktor Društva za konsalting i inžinjering „Budva- Sveti Stefan- Petrovac“ d.o.o. Budva 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2010. godinu 
Društva za konsalting i inžinjering „Budva- Sveti Stefan- Petrovac“ d.o.o. Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22 –dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 4- 
četiri odbornika i “uzdržanih”nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2010. GODINU DRUŠTVA 
ZA KONSALTING I INŽINJERING „BUDVA- SVETI STEFAN- PETROVAC“ D.O.O. BUDVA 

 
67. 

Prešlo se na razmatranje šezdesetsedme tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka Skupštine opštine 
Budva 
 
 Predlagač ovog akta je odbornik Mijomir Pejović. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise je razmatrao Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Srđa Popović, Mihailo Backović, 
Krsto Ljubanović, Mijomir Pejović, Rajko Mihović, Krsto Rađenović i Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih 
na sjednici učestvovao je Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka Skupštine opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
22 –dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 –dvadesetdva odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih”nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA 
 

68. 
Prešlo se na razmatranje šezdesetosme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju autentičnog 

tumačenja 
  
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Zahtjev Kluba odbornika SNP-a za davanje autentičnog 
tumačenja br. 0102-171/1 od 19.05.2011. godine i Izvještaj ovog odbora sa predlogom Odluke, u skladu sa 
članom 142 Poslovnika, je dostavljen odbornicima.   

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Ljubanović Krsto, 
Mihailo Backović, Mijomir Pejović, Branislava Dapčević, Krsto Rađenović i Danijela Marotić, a od ostalih 
prisutnih na sjednici učestvovali su: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 

Odbornik Božidar Vujičić je zatražio od predsjednika Skupštine pojašnjenje da li je donešena Odluka 
da se na zemljištu ispred tržnog centra gradi po principu privatno-javnog partnerstva, na osnovu koje je 
potpisan ugovor između tadašnjeg predsjednika opštine i predstavnika Tradeunique-a za izgradnju TQ Plaza i 
spratne garaže. 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je istakao da su sve odluke koje su usvojene objavljene u 
Službenom listu.  

Odbornica Branislava Dapčević je iznijela predlog da nadležna stručna služba podnese izvještaj 
Skupštini na nekom od narednih zasijedanja. 
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 Danijela Marotić, šef  Kabineta predsjednika, je pojasnila da je, vezano za projektovanje i izgradnju 
TQ „Plaza“, 2007. godine raspisan javni tender, izvršen odabir ponuđača i zaključen ugovor sa njim. Takođe 
je istakla da će biti pripremljen Izvještaj koji će biti dat Skupštini na razmatranje.  
 
            Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 –dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 15 –petnaest odbornika, “protiv” je bilo 4-četiri 
odbornika i “uzdržanih”je bilo 2- dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DAVANJU AUTENTIČNOG TUMAČENJA 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da predstavnik policije nije u mogućnosti da prisustvuje  
današnjem zasjedanju i predložio da se 65. tačka dnevnog reda odloži za narednu sjednicu Skupštine, što su 
odbornici prihvatili. 
 

66. 
Prešlo se na razmatranje šezdesetšeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Analize realizacije plana 

rada za 2010. godinu, JZU Dom zdravlja Budva. 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je dr. Ranko Lakić, zamjenik direktora JZU Dom zdravlja “Budva”. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 
Vujović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 

 
  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Anita Mitrović-Milić, Krsto Ljubanović, Tijana Kotarac, Krsto Rađenović, Radovan Delić i Đorđije Vujović , a 
od ostalih prisutnih na sjednici je učestvocao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Na sjednici je obrazovana Radna grupa koja će pripremiti predloge na osnovu iznijete diskusije 
povodom ove tačke dnevnog reda i dostaviti nadležnim institucijama, a u cilju unapređenja rada zdravstva na 
području opštine Budva. U radu radne grupe će učestvovati odbornici: Božidar Vujičić, Vesna Vučetić, Tijana 
Kotarac i Krsto Ljubanović, kao i dr. Ranko Lakić, zamjenik direktora JZU »Dom zdravlja« Budva. 

 
 
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 17. sjednicu SO 

Budva u 14,37 časova.      
 
 

                                             
SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                          Krsto Ljubanović    
                          
 
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                       Lidija Zirojević 
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